

Protokoll styrelsemöte ST sektion Syd inom Migrationsverket

Datum: 2025-06-19
Tid: 09:00 – 12:00
Plats: Skype

Kallade: Anna Ahnlund, Henrik Andersen, Christian Andersson, Fredrik Bergman, Christer Blom, Maria Bodsunder, Pernilla Doverud, Nareman Gazzawi, Yunus Korkmaz, Camilla Mahrs, Jessica Saverstam, Natalie Schröder, Paola Valdes Salas, Amanda Vogiatzi

Anmält förhinder: Yunus Korkmaz, Jessica Saverstam, Henrik Andersen

Dagordning

§ 1 Mötets öppnande

Anna Ahnlund öppnar mötet.

§ 2 Val av mötesordförande

Anna Ahnlund väljs till mötesordförande.

§ 3 Fastställande av dagordning och utse granskare

Dagordningen fastställs och Paola Valdes Salas väljs för att granska protokollet.

§ 4 Föregående mötesprotokoll

Inget från föregående protokoll behöver lyftas.

§ 5 Ekonomi

Paola Valdes Salas redovisar ekonomin. Ekonomin ser bra ut och kostnaderna för Verksmästerskapet har betalats till sektionen.

§ 6 Rapportering

Från avdelningsstyrelsen rapporteras att en ny delegation för Rals:en har valts.

Enligt information så tittar HR på överenskommelsen för distansarbete. Ett förslag är att fler parametrar ska kunna tas i beaktande när överenskommelsen tecknas.

Nytt kontor Norrköping har fått en ny projektledare. ST har representanter med på möten.

De gemensamma AO och SO möten som sektion syd har ses som positiva och piloten har fungerat bra. Övriga sektioner ser över möjligheten att ha gemensamma möten med AO och SO.

Den motion som Maria Bodsunder inkommit med gäller förbundens delaktighet i RALS lyfts och styrelsen beslutar att motionen skickas vidare till avdelningsstyrelsen.

Den 18 juni lämnade OFR yrkanden till Arbetsgivarverket.

§ 7 Interna arbetet i sektionen

Utskottet har inget att rapportera.

Inga nya arbetsplatsombud eller skyddsombud finns.

§ 8 Arbetsmiljö

Flera medlemmar har lyft att det finns funderingar kring rekryteringar och de tester som görs vid rekryteringar.

Inom förvaren finns det fortfarande oro kring treskift. Riksbedömning är inplanerad.

Instruktioner om Leda lagom många har kommit. ST följer utveckling kring det.

§ 9 Värvnings- och medlemsfrågor

Lunchföreläsningar med Folksam har hållits. ST har fått positiv återkoppling och i Malmö har det skett en ökning av deltagande jämfört med förra året.

Under utdelningen av sommargåva värvades nya medlemmar i Norrköping. Amanda Vogiatzi ställer frågan om ST tidigare haft liknande aktiviteter och om det gett resultat. Ett flertal positiva effekter av att bjuda in medlemmar lyfts. En framgångsfaktor tros vara att ST fanns på plats under flera dagar och tider.

§ 10 Övriga frågor

Valberedningen har ställt en fråga om det finns en gruppbrevlåda som de kan använda sig av. Någon gruppbrevlåda finns inte och kommer inte upprättas då det krävs administration av behörigheter.

Den motion som tidigare lämnats till avdelningen gällande sjukförsäkring har skickats vidare till förbundet.

Vi diskuterade även planeringen av Migworks i Norrköping, kommer att tas vidare till ST Avdelningen för att höra mera hur det går och var planeringen står.

§ 11 Nästa möte

Nästa möte är planerat till 21 augusti.

§ 12 Mötets avslutande med reflektion

Alla tyckte att det var ett bra möte med bra diskussioner.

Anna tackade och vi önskade varandra en fin sommar.

Anna Ahnlund
ordförande

Pernilla Doverud
sekreterare

Paola Valdes Salas
Justerare